
Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget

Til: Udlændinge-, integrations- og boligministeren

Dato: 14. september 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Samrådsspørgsmål AU
Kan ministeren bekræfte, at ministeren efter Folketingsvalget i 2015 - hvor
flygtningetilstrømningen var stigende - udtalte, at ministeren ikke vil ændre på
kvoteoptagelse for ekstremt sårbare flygtninge? Ministeren bedes redegøre
for, hvorfor ministeren nu - hvor flygtningetilstrømningen er markant lavere
end tidligere antaget - fremlægger forslag, der strider imod ministeren tidligere
tilkendegivelser og som medfører, at Danmark ikke engang vil modtage eks-
tremt sårbare flygtninge?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Josephine Fock (ALT).

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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